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Kulturudvalget

Til:

Dato:

Kulturministeren

31. marts 2009
Omtrykt

1/4-09

(spm. tilbagetaget – identisk med spm. 151)

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 153

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor der ikke i forbindelse med 

beslutningen om at digitalisere TV-sendenettet er blevet truffet beslutninger 

om regler eller kampagner, der kunne reducere energiforbruget i de settop-

bokse, som gør det muligt at modtage de digitale signaler.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elpecl@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard

formand
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